
Bestyrelsesmøde ejerforeningen, den 10/6 24 hos Kim. 

Tilstede var: Peter Lorentzen, Chris Risager, Kent Juul og Kim Vestergaard 

Fraværende: Alexander R. Wagner 

Referent: Kim 

 

Kort konstituerende møde som opstart på det nye bestyrelses år. 

 

Kim fortalte om bestyrelsesarbejdet: 

• Facebook 

• Bestyrelsens mail og hvordan vi håndterer den. 

• Hjemmeside (referater fra bestyrelsesmøder og Generalforsamling) 

• Økonomi og løbende opfølgning 

• Godkendelser af regninger 

• Antal møder pr år 4-5 stykker efter behov (plejer at mødes på skift hos medlemmerne) 

• Referent på skift 

 

• Opfølgning GF 

o Effekter på gangene (vicevært er rykket) 

o Vandskader – nyt brev til Domis, hjælp fra Thomas MR 

o Reframe møde er planlagt hos Reframe med os og Domis 

 

Konstituering, bestyrelsen konstituerede sig på generalforsamlingen med Kim som fortsættende 

formand 

Temaer den nye bestyrelses sætter fokus på i det nye år: 

• Nye vedligeholdelses- og serviceaftaler 

• Genbesøg af plan for udskiftning til LED pærer i fællesarealer 

• Gennemgang af alle nuværende serviceaftaler på en mødeaften 

 

Diverse: 

• Til Grundejerforeningen  

o To lamper på pladsen ud for nr 8 virker ikke 

o Skraldespande K3? 

o Kontakt til nr 246 omkring inspicering af gummifuger udenpå facaden 

 

Næste møde, den 10. september kl 19 hos Kent 


